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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till socialminister Lena Hallengren (S)

2020/21:1215 Nedlagda orosanmälningar om barn som far illa

Nyligen framkom i medier att varje år läggs 200 000 orosanmälningar om barn 
som far illa ned utan vidare utredning av socialtjänsten. Cirka 60 procent av 
alla orosanmälningar utreds inte vidare. Många av dessa hamnar i en pärm, som 
kallas för slaskpärmen. Ärenden i dessa pärmar är inte sökbara på namn eller 
personnummer. Detta får till följd att helhetsbildens missas och att utsatta barn 
får inte den hjälp och det stöd de behöver.

Enligt polisen i Vällingby kan detta innebära att de kan skicka fem 
orosanmälningar till socialtjänsten, och när de skickar en sjätte så är det som att 
det är första gången. Detta är mycket allvarligt.

Anledningen till varför dessa orosanmälningar inte är sökbara är att 
socialtjänstlagen förbjuder registerföring med hänsyn till integriteten.

Regeringen bereder en lagändring om detta men för varje dag som går missar 
socialtjänsten barn som far illa.

Med anledning av detta vill jag fråga socialminister Lena Hallengren:

 

När beräknas lagändringen träda i kraft?

………………………………………

Ellen Juntti (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-01-11
Besvaras senast
2021-01-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


